
Sprawozdanie w sprawie wniosku dotyczącego rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady w sprawie
środków aromatyzujących i niektórych składników żywności o własnościach aromatyzujących do użycia w i
na środkach spożywczych oraz zmieniającego rozporządzenie Rady (EWG) nr 1576/89, rozporządzenie
Rady (EWG) nr 1601/91, rozporządzenie (WE) nr 2232/96 i dyrektywę 2000/13/WE [COM(2006)0427
— C6-0259/2006 — 2006/0147(COD)] — Komisja Ochrony Środowiska Naturalnego, Zdrowia Publicz-
nego i Bezpieczeństwa Żywności.
Sprawozdawczyni: Mojca Drčar Murko (A6-0185/2007)

Głos zabrał Markos Kyprianou (członek Komisji).

Åsa Westlund przedstawiła swoje sprawozdania.

Avril Doyle przedstawiła sprawozdanie.

Mojca Drčar Murko przedstawiła sprawozdanie.

Głos zabrali: Manuel Medina Ortega (sprawozdawca komisji opiniodawczej JURI), Horst Schnellhardt w
imieniu grupy PPE-DE, Karin Scheele w imieniu grupy PSE, Marios Matsakis w imieniu grupy ALDE, Andrzej
Tomasz Zapałowski w imieniu grupy UEN, Carl Schlyter w imieniu grupy Verts/ALE, Pilar Ayuso, Edite
Estrela, Alexandru-Ioan Morţun, Wiesław Stefan Kuc, Kathalijne Maria Buitenweg, Françoise Grossetête,
Zbigniew Krzysztof Kuźmiuk i Markos Kyprianou.

Debata została zamknięta.

Głosowanie: pkt 8.32 protokołu z dnia 10.07.2007, pkt 8.33 protokołu z dnia 10.07.2007, pkt 8.34 protokołu z
dnia 10.07.2007 i pkt 8.35 protokołu z dnia 10.07.2007.

16. Wspólnotowy program działań (2007-2013), dziedzina „Zdrowie” ***II —

Środki mające na celu leczenie chorób układu krążenia (debata)

Zalecenie do drugiego czytania dotyczące wspólnego stanowiska Rady w celu przyjęcia decyzji Parlamentu
Europejskiego i Rady ustanawiającej drugi wspólnotowy program działań w dziedzinie zdrowia na lata
2007-2013 [16369/2/2006 — C6-0100/2007 — 2005/0042(COD)] — Komisja Ochrony Środowiska
Naturalnego, Zdrowia Publicznego i Bezpieczeństwa Żywności.
Sprawozdawca: Antonios Trakatellis (A6-0184/2007)

Pytanie ustne (O-0033/2007) zadane w imieniu komisji ENVI przez Miroslava Ouzký'ego, do Komisji: Prze-
ciwdziałanie chorobom układu krążenia (B6-0134/2007)

Antonios Trakatellis przedstawił zalecenie do drugiego czytania.

Miroslav Ouzký zadał pytanie ustne.

Głos zabrał Markos Kyprianou (członek Komisji).

Głos zabrali: John Bowis w imieniu grupy PPE-DE, Linda McAvan w imieniu grupy PSE, Marios Matsakis w
imieniu grupy ALDE, Adamos Adamou w imieniu grupy GUE/NGL, Urszula Krupa w imieniu grupy IND/
DEM, Irena Belohorská niezrzeszona, Thomas Ulmer, Glenis Willmott, Jiří Maštálka, Kathy Sinnott, Christo-
fer Fjellner, Dorette Corbey, Miroslav Mikolášik, Justas Vincas Paleckis, Zuzana Roithová i Markos Kyprianou.

Projekt rezolucji złożony na podstawie art. 108 ust. 5 Regulaminu na zakończenie debaty:

— Miroslav Ouzký, Georgs Andrejevs i John Bowis, w imieniu komisji ENVI, w sprawie przeciwdziałania
chorobom układu krążenia (B6-0277/2007)
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PRZEWODNICTWO: Adam BIELAN

Wiceprzewodniczący

Debata została zamknięta.

Głosowanie: pkt 8.30 protokołu z dnia 10.07.2007.

17. Zarządzanie ryzykiem związanym z kukurydzą MON 863 (debata)

Oświadczenie Komisji: Zarządzanie ryzykiem związanym z kukurydzą MON 863

Markos Kyprianou (członek Komisji) złożył oświadczenie.

Głos zabrali: Renate Sommer w imieniu grupy PPE-DE, Karin Scheele w imieniu grupy PSE, Janusz Wojcie-
chowski w imieniu grupy UEN, Hiltrud Breyer w imieniu grupy Verts/ALE, Kathy Sinnott w imieniu grupy
IND/DEM, i Markos Kyprianou.

Debata została zamknięta.

18. Porozumienie ze Stanami Zjednoczonymi dotyczące PNR (debata)

Oświadczenie Komisji: Porozumienie ze Stanami Zjednoczonymi dotyczące PNR

Franco Frattini (wiceprzewodniczący Komisji) złożył oświadczenie.

Głos zabrali: Carlos Coelho w imieniu grupy PPE-DE, Stavros Lambrinidis w imieniu grupy PSE, Sophia in 't
Veld w imieniu grupy ALDE, Kathalijne Maria Buitenweg w imieniu grupy Verts/ALE, Jeanine Hennis-Plas-
schaert, Sarah Ludford, Franco Frattini i Kathalijne Maria Buitenweg.

Złożone projekty rezolucji, które nie są jeszcze dostępne, zostaną ogłoszone w późniejszym terminie.

Debata została zamknięta.

Głosowanie: pkt 6.7 protokołu z dnia 12.07.2007.

19. Perspektywy rynku wewnętrznego gazu i energii elektrycznej (debata)

Sprawozdanie w sprawie perspektyw rynku wewnętrznego gazu i energii elektrycznej [2007/2089(INI)] —
Komisja Przemysłu, Badań Naukowych i Energii.
Sprawozdawca: Alejo Vidal-Quadras (A6-0249/2007)

Alejo Vidal-Quadras przedstawił sprawozdanie.

PRZEWODNICTWO: Rodi KRATSA-TSAGAROPOULOU

Wiceprzewodnicząca

Głos zabrał Andris Piebalgs (członek Komisji).

Głos zabrali: Sophia in 't Veld (sprawozdawczyni komisji opiniodawczej ECON), Brigitte Douay (sprawozda-
wczyni komisji opiniodawczej REGI), Herbert Reul w imieniu grupy PPE-DE, Edit Herczog w imieniu grupy
PSE, Anne Laperrouze w imieniu grupy ALDE, Eugenijus Maldeikis w imieniu grupy UEN, Claude Turmes w
imieniu grupy Verts/ALE, Esko Seppänen w imieniu grupy GUE/NGL, Jana Bobošíková niezrzeszona, Gunnar
Hökmark, Reino Paasilinna, Konrad Szymański, Ján Hudacký, Hannes Swoboda, Silvia Ciornei, András
Gyürk, Eluned Morgan, Jorgo Chatzimarkakis, Romana Jordan Cizelj, Joan Calabuig Rull, Šarūnas Birutis,
Jerzy Buzek, Teresa Riera Madurell, Jan Březina, Dorette Corbey, Alexander Stubb, Eija-Riitta Korhola i
Monica Maria Iacob-Ridzi.
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